
КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА
VIІ СКЛИКАННЯ

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ЖИТЛОВО-КОМУНАЛЬНОГО ГОСПОДАРСТВА
ТА ПАЛИВО-ЕНЕРГЕТИЧНОГО КОМПЛЕКСУ

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36  к. 1005                                                                                      тел.:(044)202-70-29

П Р О Т О К О Л   № 8
засідання  постійної комісії з питань житлово-комунального господарства

та паливно-енергетичного комплексу   

м. Київ 08.12.2014 р.  

Присутні:           
Члени постійної комісії з питань житлово-комунального господарства та 
паливно-енергетичного комплексу: 
 

1. Клюс Олександр Васильович                   – голова ПК
2. Галушка Олена Михайлівна                   – заступник голови ПК
3. Каретко Володимир Олександрович     – секретар ПК
4. Костюшко Олег Петрович
5. Палій Сергій Юрійович
6. Терентьєв Михайло Олександрович
7. Велімовський Анатолій Романович
8. Сухін Юрій Михайлович

Запрошені:          

Депутат Київради  
Даниленко В.В.;

Депутат Київради  
Найдьонов О.В.;

Заступник голови КМДА  
Пантелеєв П.О.;



Директор Департаменту житлово - комунальної інфраструктури  
Новицький Д.Ю.;

Перший заступник директора Департаменту  житлово - комунальної 
інфраструктури
Мрига С.С;

Заступник директора Департаменту фінансів
Мороз О.С;

Директор Департаменту економіки та інвестицій
Поворозник М.Ю.;

Директора  Департаменту комунальної власності м. Києва
Гудзь А.А.;

Керівник центру управління пректами КП “ГВП”
Лисий І.В.;

Заступник директора КП “Київбудреконструкція”
Саушев О.А.

П О Р Я Д О К    Д Е Н Н И Й :  

1.Розгляд пропозицій щодо включення до Бюджету на 2015 року та Програми
соціально-економічного розвитку на 2015 рік фінансування об'єктів житлово-
комунальної інфраструктури на 2015 рік.
2.Інформація  про  стан  використання  та  освоєння  коштів,  виділенних
Департаментом житлово-комунальної інфраструктури у 2014 році.
3.Про  визначення  розміру  статутного  капіталу  комунального  підприємства
“Державний історико-меморіальний Лук'янівський заповідник”.
4.Про  реорганізацію  комунального  підприємства  “Дирекція  з  капітального
будівництва  та  реконструкції  “Київбудреконструкція”  шляхом  приєднання  до
комунального підприємства “Київжитлоспецексплуатація”.
5.Про  надання  дозволу  ПАТ  “Київенерго”  на  продаж  основних  засобів,  які
належать до комунальної власності територіальної громади м. Києва.
6.Про  збільшення   розміру  статутного  капіталу  комунального  підприємства
«Група  впровадження  проекту  з  енергозбереження  в  адміністративних  і
громадських  будівлях  м.  Києва»  виконавчого  органу   Київської  міської  ради
(Київської міської державної  адміністрації).
7.Різне.

1. СЛУХАЛИ:  Клюса  О.В.  –  який  поінформував  про  перше  питання  порядку



денного.

ВИСТУПИЛИ:  Новицький  Д.Ю., Клюс  О.В.,  Пантелеєв  П.О.,  Мрига С.С.,
Терентьєв М.О., Велімовський А.Р., Костюшко О.П., Каретко В.О.

ВИРІШИЛИ: 
1. запропонувати директору Департаменту житлово-комунальної інфраструктури

Новицькому Д.Ю. підготувати та надати на розгляд постійної комісі:
 у термін до 25.12.2014 р. перелік будинків по районах м. Києва, де необхідно

у 2015 році встановити лічильники тепла;
 прорпозиції по фінансуванню у 2015 році наступних приоритетів:

▪ ремонт та заміна ліфтів — 50 млн.грн. та 200 млн.грн. з держбюджету;
▪ 2-га нитка Головного каналізаційного колектору — 140 млн.грн. та 186,2

млн.грн. з природоохоронного фонду;
▪ завод “Енергія”- 139 млн.грн. з держбюджету;
▪ встановлення лічильників тепла у будинках ОСББ та ЖБК — 50 млн.грн.;
▪ РДА у м. Києві — по 50 млн.грн. кожній.

2. Провести наступне засідання постійно комісії 15.12.2014 р., на якому повторно
розглянути це питання.

ГОЛОСУВАЛИ: за –8, проти-0, утр.-0.

2. СЛУХАЛИ:  Клюса  О.В.  –  який  поінформував  про  друге  питання  порядку
денного.

ВИСТУПИЛИ:  Мрига  С.С., Новицький  Д.Ю.,  Пантелеєв  П.О., Клюс  О.В.,
Терентьєв М.О., Велімовський А.Р., Костюшко О.П.

ВИРІШИЛИ: 
1.   прийняти  до  відома  інформацію  Департаменту  житлово-комунальної
інфраструктури;
2.   визнати незадовільною роботу КП “Київбудреконструкція”  по виконанню
розпоряджень КМДА №№491, 795, 1000;
3.   запропонувати  заступнику  голови  КМДА  Пантелеєву  П.О.  та  директору
Департаменту ЖКІ Новицькому Д.Ю. у термін до 01.02.2015 р. з урахуванням
пропозицій  РДА  у  м.  Києві  підготувати  проект  розпорядження  КМДА  про
підготовку до осінньо-зимового періоду 2015-2016 років.

ГОЛОСУВАЛИ: за –8, проти-0, утр.-0.



3. СЛУХАЛИ:  Клюса  О.В.  –  який  поінформував  про  трете  питання  порядку
денного.

ВИСТУПИЛИ: Клюс О.В., Новицький Д.Ю., Галушка О.М., Терентьєв М.О.

ВИРІШИЛИ: 
1.  підтримати проект рішення Київради «Про визначення розміру статутного
капіталу  комунального  підприємства  “Державний  історико-меморіальний
Лук'янівський заповідник”».

ГОЛОСУВАЛИ: за –8, проти-0, утр.-0.

4.  СЛУХАЛИ:  Клюса О.В. – який поінформував про четверте питання порядку
денного.

ВИСТУПИЛИ: Клюс О.В., Новицький Д.Ю., Галушка О.М.

ВИРІШИЛИ: 
1.  підтримати  проект  рішення  Київради «Про  реорганізацію  комунального
підприємства  “Дирекція  з  капітального  будівництва  та  реконструкції
“Київбудреконструкція”  шляхом  приєднання  до  комунального  підприємства
“Київжитлоспецексплуатація”»;
2.  запропонувати  заступнику  голови  КМДА  Пантелеєву  П.О.  передбачити
необхідні  заходи  щодо  збереження  кадрового  потенціалу  КП
“Київбудреконструкція”.

ГОЛОСУВАЛИ: за –8, проти-0, утр.-0.

5.   СЛУХАЛИ:  Клюса  О.В.  –  який поінформував  про п’яте   питання  порядку
денного.

ВИСТУПИЛИ: Клюс О.В., Гудзь А.А., Велімовський А.Р., Пантелеєв П.О.,

ВИРІШИЛИ: 
1. перенести на наступне засідання постійної комісії розгляд проекту рішення
Київради «Про надання дозволу ПАТ “Київенерго” на продаж основних засобів,
які належать до комунальної власності територіальної громади м. Києва»;
2.  запропонувати директору Департаменту ЖКІ Новицькому Д.Ю. та директору
Департаменту  комунальної  власності  м.  Києва  Гудзю  А.А.  підготувати  на
наступне  засідання  постійної  комісії  технічні  висновки  щодо  цього  проекту
рішення Київради.



ГОЛОСУВАЛИ: за –8, проти-0, утр.-0.

6.   СЛУХАЛИ:  Клюса  О.В.  –  який поінформував  про  шосте  питання  порядку
денного.

ВИСТУПИЛИ:  Лисий  І.В.,  Пантелеєв  П.О.,  Клюс  О.В.,   Костюшко  О.П.,
Терентьєв М.О.

ВИРІШИЛИ: 
1.підтримати проект рішення Київради «Про збільшення  розміру статутного
капіталу  комунального  підприємства  «Група  впровадження  проекту  з
енергозбереження  в  адміністративних  і  громадських  будівлях  м.  Києва»
виконавчого  органу   Київської  міської  ради  (Київської  міської  державної
адміністрації)».

ГОЛОСУВАЛИ: за –8, проти-0, утр.-0.

7.   СЛУХАЛИ:  Клюса О.В. – який поінформував про сьоме  питання порядку
денного.

ВИСТУПИЛИ: Клюс О.В.,  Даниленко В.В.,  Найдьонов О.В., Пантелеєв П.О.,
Галушка О.М.,  Костюшко О.П., Терентьєв М.О.

ВИРІШИЛИ: 
1.  підтримати  проект  рішення  Київради  «Про  передачу  ТОВ  “Корпорація
Маріам” земельної ділянки для будівництва та експлуатації торгово-офісного,
розважального  комплексу  з  приміщеннями  громадського  харчування  та
автозаправної станції на   вул. Проектній, 1 (перетин Столичного шосе та вул.
Академіка Заболотного) у Голосіївському районі м. Києва» із зауваженнями, що
надійшлі  від  постійної  комісії  з  питань  містобудування,  архітектури  та
землекористування;
2.   підтримати  проект  рішення  Київради  «Про  деякі  питання  допомоги
вимушеним переселенцям з АРК Крим та зони проведення антитерористичної
операції»;
3.  зняти з розгляду проект рішення Київради «Про упорядкування діяльності
виконавчого органу Київської міської ради (КМДА)»;
4.  повернутися  до  розгляду  проектів  рішення  Київради  стосовно  надання
дозволу  на  розроблення  проектної  документації  та  відведення земельних
ділянок  ПАТ  “Київенерго”  після  розгляду  цих  проектів  рішення  Київради
постійною  комісією  з  питань  містобудування,  архітектури  та
землекористування;
5. просити голову  постійною комісією з питань містобудування, архітектури та



землекористування  Прокопіва  В.В.  передати  на  розгляд  постійної  комісі  з
питань ЖКГ та ПЕК ці  проекти рішення Київради,  одразу  ж після розгляду
проектів рішення Київради стосовно надання дозволу на розроблення проектної
документації  та  відведення  земельних  ділянок  ПАТ “Київенерго”  постійною
комісією з питань містобудування, архітектури та землекористування;
6. підтримати проект рішення Київради «Про надання дозволу на розроблення
проекту  землеустрою  щодо  відведення  земельних  ділянок  ПАТ
“УКРТРАНСГАЗ” на вул. Промисловій, 4 у Голосіївському районі м. Києва для
реконструкції  об'єкта  енергетичної  інфраструктури  (газорозподільчої  станції
ТЕЦ-5)».

ГОЛОСУВАЛИ: за –8, проти-0, утр.-0.

Голова постійної комісії                                        О. Клюс

Секретар постійної комісії       В. Каретко


